


provincie heeft aangegeven dat het duidelijk is dat de begrotingen van gemeenten onder 
druk staan en dat verwacht Wordt dat dit zal oplopen dankzij de WVGGZ en de 
wijzigingen rondom beschermd wonen. De provincie gaat de komende periode 
mogelijkheden bekijken om flexibel met co-financieringsregelingen om te gaan. Er Wordt 
een brief opgesteld vanuit de gemeenten naar de minister om de problematiek onder de 
aandacht te brengen, waarbij vanuit de provincie een ondersteunende brief wordt 
verstuurd.

De voorzitter wijst de raad nog op de tweede bijeenkomst inzake de toekomst regio 
Arnhem Nijmegen die plaatsvindt op 2 december in LentO.

Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 
De fractie van het CDA verzoekt om agendering van:

Nr. 8 Burgerbrief woningbouwjongeren Aerdt in de commissie Ruimte. Het college 
wordt gevraagd de brief namens de raad af te doen, maar de fractie wenst van 
gedachten te wisselen over de afdoening.

Nr. 58 Rib 2019-129 Woningmarktonderzoek Arnhem-Nijmegen in de commissie 
Ruimte om van gedachten wisselen met college want er mist volgens de fractie een 
stakeholder.

Nr. 46 Rib 2019-115 Motie 7 Onderzoek en implementatie pilotproject huisarts en 
jeugdhulp voor de commissie Samenleving, omdat dat kan leiden tot een beperking 
uitgaven van de zorgkosten.

Nr. 56 Rib 2019-128 Kwartaalrapportage zorgkosten jeugd en Wmo Q3 2019 voor de 
commissie Samenleving, omdat de fractie zorgen heeft over de stijging van de 
zorgkosten jeugd en Wmo, verzoek om dit als bijlage op te nemen bij agendapunt stand 
van zaken Sociaal Domein.

De fractie van de WD verzoekt om agendering van:
Nr. 8 Burgerbrief woningbouw jongeren Aerdt in combinatie met 31 Burgerbrief 

betreffende reactie op aangepast plan Waaijakkers (Aerdt), de fractie geeft daarbij aan 
integraal te willen discussiëren over woningbouwbeleid met name in de kleine kernen in 
de commissie Ruimte.

De fractie van Lokaal Belang verzoekt om agendering van:
Nr. 8 Burgerbrief woningbouw jongeren Aerdt in de commissie Ruimte.

De fractie van de PvdA verzoekt om agendering van:
Nr. 35 evaluatie bestuurlijke opdracht RSD in de commissie Samenleving. De 

portefeuillehouder heef toegezegd de nieuwe opdracht met de raad evalueren, er was 
een externe bijeenkomst in duiven, maar daarbij was niet duidelijk dat deze bijeenkomst 
de evaluatie door de raad zou vervangen. Daarom wil de fractie deze bespreken.

De fractie van Sociaal Zevenaar verzoekt om agendering van:
Nr. 41* Rib 2019-104 Analyse nieuwe opdracht RSD (Businesscase RSD) in de 

commissie Samenleving 
Nr. 63* Rib 2019-132 Cliëntervaring onderzoeken Jeugd en Wmo over 2018 in de 

commissie Samenleving, ten behoeve van het bespreken van de inhoud.
*De fractie heeft na afloop van de vergadering aangegeven toch geen behoefte te hebben aan agendering van 
deze stukken. Deze worden dus niet naar de Agendacommissie doorgeleid ter agendering.

Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken vastgesteld conform behandeladvies.

Vaststellen besluitenlijsten van de vorige vergaderingen 
De raad besluit de besluitenlijsten van de raadsvergaderingen van 9 oktober en 6/7 
november vast te stellen.

Raadsvoorstel Warmtetransitie visie Zevenaar (21181312893)
De fractie van de VVD heeft het amendement uitvoering Warmtetransitie visie Zevenaar 
ingediend.



Raad 
Fracties stellen onder meer vragen- en maken opmerkingen over:

het ingediende amendement, het doel is om vergunningen- en subsidieproblematiek te 
voorkomen en gezien de financiële situatie niet onnodig geld uit te geven;

het feit dat dit meer een inspiratiedocument betreft dan visiedocument; belangrijke 
vragen nog niet beantwoord Worden; Welke energiebronnen er gebruikt gaan Worden om 
gasvrij te Worden; hoe dit betaalbaar Wordt voor mensen met Weinig inkomen; hoe We 
omgaan met mensen die Weigeren van het gas af te gaan;

sommige fracties vinden 2040 te snel, anderen vinden dat een passende ambitie.
duidelijk dat dit een startdocument betreft dat nog aangepast en aangevuld gaat 

Worden;
de inhoud van de visie sluit aan bij de ambities die zijn geformuleerd in het 

coalitieakkoord;
er Worden vragen gesteld stand van zaken in Angerlo, die meedoet aan de Wijk 

van de toekomst.

College 
Het is de ambitie van het college om in 2040 CO2 neutraal te zijn. Met deze ambitie sluit 
Zevenaar aan in de voorhoede, maar is geen koploper. We delen de kennis en kunde en 
subsidieregelingen met elkaar. lVlet Angerlo is aangesloten bij de Wijk van de toekomst,
daarvoor zijn subsidies binnengehaald. Lessen uit dit project worden meegenomen in de 
toekomst. De tweede Wijk komt pas in 2023, voor elke wijk en elk dorp nemen We 10 
jaar de tijd. De gemeente gaat mensen niet op korte termijn dwingen, Nu Wordt er een 
enquête gehouden in Angerlo, uitkomsten worden gedeeld.

Stemming 
Amendement:
Het amendement van de WD wordt ven/vorgen.
Voor hebben gestemd de fracties van de VVD, PvdA, Sociaal Zevenaar, SP en D66 
Tegen hebben gestemd de fracties van GroenLinks, Lokaal Belang en het CDA 

Raadsvoorstel:
De VVD geeft in een stemverklaring aan tegen het voorstel te stemmen vanwege het 
belang van inwoners.

De raad besluit:
De Warmtetransitie visie Zevenaar vast te stellen.

Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, PvdA, D66, GroenLinks en het 
CDA 
Tegen hebben gestemd de fracties van Sociaal Zevenaar en de WD 

Raadsvoorstel Winkeltijdenverordening 2019 gemeente Zevenaar (21191341105)
De fractie van D66 heeft het amendement Winkeltijdenverordening 2019 gemeente 
Zevenaar ingediend.
De fractie van Sociaal Zevenaar heeft het amendement aanpassing 
Winkeltijdenverordening 2019 ingediend.

Raad 
Door de fracties worden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over:

de ingediende amendementen. Doel is om Werknemers in bescherming te nemen;
de indieners van beide amendementen geven aan geen verzet hiervan te hebben 

vernomen van winkeliers;'
het feit dat de verordening kader stellend is en ondernemers niet verplichten om open 

te zijn;
het CDA verzoekt om hoofdelijke stemming;

College 
De uitzonderingen nieuwjaarsdag, eerste Kerstdag en 4 mei na 19.00 staan vast,
daarvoor kunnen geen ontheffingen voor worden verleend. De portefeuillehouder geeft 
aan dat er een zorgvuldig proces is doorlopen, met participatie vanuit ondernemers,
supermarkten, inwoners en de outlet. Deze kunnen zich in grote lijnen vinden in het 
voorstel.








